
Protokół nr XIII/19 

z sesji Rady Gminy Lubicz 

z dnia 11 września 2019 r. 

 

Ad. 1. Obecni - wg załączonej listy obecności. 

Obrady Rady Gminy Lubicz rozpoczęły się o godz. 10.00.00 w sali nr 4 Urzędu Gminy. Prowadził je 
Przewodniczący Rady Gminy Lubicz pan Zbigniew Barcikowski, który powitał przybyłych, na podstawie 
listy obecności stwierdził quorum, po czym zapoznał zebranych z porządkiem obrad.  

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy. 

Protokół nr XII/19 z sesji 29 sierpnia 2019 r. rada przyjęła jednogłośnie.  

Ad. 3. Informacja wójta z wykonania uchwał oraz działalności między sesjami: 

- 22 spotkania z mieszkańcami w UG,  

- 30 sierpnia – spotkanie z Marszałkiem Woj. Kuj.-Pom.  w celu omówienia możliwości uzyskania 
i wykorzystania środków unijnych, 

- 31 sierpnia – udział w Święcie Złotorii oraz w dożynkach w Brzeźnie, 

- 1 września – udział w Apelu Poległych w Złotorii, odpuście w Gronowie, dożynkach w Grębocinie, oraz 
uroczystościach związanych z rozpoczęciem roku szkolnego,  

- 2 września – udział w uroczystości upamiętnienia wybuchu II wojny światowej w Mierzynku,  

- 7 września – udział w otwarciu wystawy w Grębocinie w Muzeum Piśmiennictwa i Drukarstwa,  

- 8 września – udział w Powiatowych Dożynkach w Obrowie, 

- od 2 września rozpoczęły się w naszej gminie zebrania sołeckie w sprawie funduszy sołeckich na rok 
2020.  

Ad. 4. Informacja przewodniczących komisji o pracach komisji między sesjami. 

Przewodniczący komisji udzielili krótkich informacji o podejmowanych działaniach. 

Ad. 5. Informacja przewodniczącego rady o działalności między sesjami: 

- 30 sierpnia - spotkanie z Marszałkiem Woj. Kuj.-Pom.  w celu omówienia możliwości uzyskania 
i wykorzystania środków unijnych, udział w pikniku w Grabowcu, 

- 1 września – udział w dożynkach parafialnych w Gronowie i Grębocinie,  

- 2 września - udział w uroczystości upamiętnienia wybuchu II wojny światowej w Mierzynku oraz 
uroczystości rozpoczęcia roku szkolnego w SP w Młyńcu Pierwszym,  

- 5 września – udział w komisjach połączonych rady gminy oraz zebraniu sołeckim Młyńca Pierwszego, 

- 6 września – udział w zebraniu sołeckim Młyńca Drugiego, 

- 8 września – udział w Dożynkach Powiatowych w Obrowie. 

 



Ad. 6. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie likwidacji jednostki budżetowej - Zarządu Dróg, Gospodarki Mieszkaniowej i 
Komunalnej w Lubiczu oraz określenia nowej formy wykonywania zadań tej jednostki. 

Przewodniczący podkreślił, iż projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu komisji połączonych w dn. 
5.09. br. jak i na innych spotkaniach, podczas których omawiany był również z kierownictwem 
i pracownikami Zarządu Dróg, Gospodarki Mieszkaniowej i Komunalnej w Lubiczu oraz zarządem Spółki 
Lubickie Wodociągi. W komisjach połączonych w dn. 5 września uczestniczyli również radcy prawni, 
którzy omawiali z radnymi wątpliwości natury prawnej.  

Pan wójt przedstawił radnym podsumowanie prac nad przedłożonym projektem uchwały oraz omówił 
najważniejsze z pytań i wątpliwości, które w ciągu tych prac pojawiały się najczęściej – dot. 
przeniesienia pracowników likwidowanego zakładu do nowej spółki, najważniejszych zadań, które 
będzie ona realizować. Przedstawił również plany rozwoju działalności spółki oraz spodziewane z tego 
tytułu korzyści dla gminy.  

Przewodniczący rady otworzył dyskusję, podczas której radni mieli okazję poprzeć projekt jak 
i przedstawić jeszcze swoje wątpliwości. Zostały poruszone kwestie dot. m.in.: 

- możliwości wersyfikacji przez radę kwalifikacji osób zarządzających spółką, 

- możliwości kontrolnych rady na spółką komunalną,  

- zwolnienia od zapłaty podatku vat od przekształcenia, 

- rodzaju zadań przekazanych spółce do realizacji.  

Na zakończenie dyskusji, przewodniczący rady poprosił o odczytanie projektu uchwały. Projekt 
odczytał pan wójt.  

W głosowaniu jawnym nad podjęciem uchwały nr XIII/162/19 w powyższej sprawie, radni opowiedzieli 
się za powyższym (11 - „za”, 3 – „przeciw”, 1 – „wstrzymało się”). 

Ad. 7. Przedstawienie interpelacji, zapytań i wniosków składanych przewodniczącemu rady gminy. 

Wnioski i interpelacje złożyli radni: J. Guranowski, M. Różycki., Z. Szczepański. 

Ad. 8. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący zakończył sesję o godz. 10.55. 

 

 

Protokołowała: 

Anna Moryson  

 

 


